
سخنگوی قوه قضاییه مطرح کرد؛

        سرویس سیاسی -   رستم قاسمی گفت: آمریکا باید بدون قید و شرط به 
برجام بازگردد. من اگر انتخاب شــوم، خودم فرمان مذاکره را بدست می گیرم 

و با اقتدار مذاکره می کنم. 
رستم قاسمی در نشست خبری دیروز خود با بیان اینکه ما در پیچ تاریخی قرار 
گرفته ایم که با این فرمان قادر به عبور از این شرایط نیستیم، اظهار کرد: دو اقدام 
طراحی کرده ام که برنامه اول برای بهبود معیشت پنجاه میلیون ایرانی است که 
بــه زیر خط فقر کوچ کــرده اند که در ادامه این برنامه را تقدیم مردم می کنیم. 

گام دوم تغییر ریل گذاری کشور در زمینه اقتصاد و اصلاحات بانکی است.
وی در ادامــه اظهار کرد:  اقتــدار دولت در حوزه اقتصادی، اجتماعی و اقتدار 
در مقابله با مخالفان تغییر لازم است. اگر بخواهیم از مشکلات کشور از جمله 
فساد عبور کنیم باید سازوکاری در زمینه بهره وری و تولید، آموزش  و شفافیت 

تهیه کنیم.
وی در پاســخ به پرسشــی درباره عملیاتی ترین برنامه خود برای ریل گذاری 
اقتصادی، تصریح کرد: امروز از نظر اقتصادی در رده صدم در دنیا هستیم. درآمد 
سرانه ما تناسبی با امکانات کشور ندارد. فاصله عرضه و تقاضا در عرصه مسکن 
خیلی زیاد شده است، ولی ساخت یک میلیون مسکن در سال می تواند اشتغال 
و رونق اقتصادی ایجاد کند. باید نظام بانکداری را تغییر دهیم. متاسفانه بورس 
که می توانســت امید در بازار سرمایه باشد، به ناامیدی مردم تبدیل شده است. 

احیای بورس می تواند موجب رونق اقتصادی شود.
قاسمی درباره برنامه خود برای مقابله با آسیب های اجتماعی، خاطرنشان کرد: 
ریشه اصلی آسیب های اجتماعی ، مسایل اقتصادی است که با حل مشکلات 

اقتصادی می توان بخش قابل توجهی از آسیب های اجتماعی را حل کرد.
این داوطلب انتخابات ریاســت جمهوری در ادامه در پاسخ به انتقادی درباره 
حضــور نظامیــان در انتخابات، گفت: به لحاظ قانونــی نظامیان می توانند در 
انتخابات شرکت کنند. در قانون انتخابات ریاست جمهوری نیازی به استعفا از 
ساختار نظامی وجود ندارد. بسیاری از روسای جمهوری کشورهای مختلف در 
دوره بحران نظامی بوده اند. ۳۱ رییس جمهور آمریکا نظامی بوده اند. در روسیه 
سال ها شاهد حضور پوتین هستیم که فردی نظامی و امنیتی است. افتخارم این 
است که عضو سپاه هستم. بعد جنگ، عمرم را در اقتصاد، آبادانی و سازندگی 
کشور گذرانده و در بسیاری از پروژه های زیربنایی کشور حضور داشته ام. فکر 

می کنم با تفکر مهندسی می توان مشکلات کشور را حل کرد.
قاسمی در پاسخ به پرسشی درباره معرفی کابینه خود، اظهار کرد: برای معرفی 
کابینه زود است و باید جلوتر برویم ولی تیم همکار خود را به زودی به مردم 

معرفی می کنم. حداقل پنجاه درصد همکاران من از جوانان خواهند بود.
وی در پاسخ به این پرسش که امکان اجماع درباره رییسی وجود دارد، گفت: 
در مجموعه اردوگاه انقلابیون نیاز به اجماع است و اجماع را باید به زمان خود 
بســپاریم. دو ماه پیش با رییســی ملاقات داشته ام و آنجا گفتند برنامه ای برای 
حضور ندارد و از برنامه جدید ایشان اطلاعی ندارم. من برنامه دومی برای کنار 

رفتن به نفع کسی ندارم.
وی درباره موضع خود نسبت به مذاکرات وین، تصریح کرد: جمهوری اسلامی 
همیشه دنبال تنش زدایی بوده است. به جز رژیم صهیونیستی با همه کشورها 
اهل تعامل هســتیم. ما مســیر طولانی از مذاکره را انجام دادیم. با وجود همه 
انتقادها به برجام، این توافق بین المللی  امضا شــد اما در دوره اجرای برجام 
شــاهد تحریم های جدیدی علیه کشورمان بودیم در حالیکه ایران همواره به 
تعهدات خود عمل کرد. آمریکا بدون هیچ بهانه ای از برجام خارج شد و یکبار 
دیگر بی اعتمادی خود را به اثبات رساندند و تحریم های حداکثری را دوباره 
اعمال کردند. جو بایدن اساســا مبتکر تحریم ها و موافق برجام است. آمریکا 
باید بدون قید و شــرط به برجام بازگردد. من اگر انتخاب شــوم، خودم فرمان 

مذاکره را بدست می گیرم و با اقتدار مذاکره می کنم.
قاسمی درباره اظهارات خود درباره ارسال سلاح به یمن و تکذیب آن توسط 
وزارت خارجه، گفت: من در مصاحبه های پیشــین خود درباره اقدامات در 
سوریه و یمن صحبت کرده ام. در خصوص مصاحبه انصارالله باید به ترجمه 

مصاحبه رجوع شود.
وی هم چنین درباره فایل صوتی منتشــر شــده از ظریف درباره شهید سردار 
سلیمانی گفت: من پس از پایان دولت دهم در کنار شهید سلیمانی در سفرهای 
متعدد ایشان به کشورهای منطقه بودم. حق او این صحبت ها نبود. او به کشور 
خدمت کرد و قهرمان تاریخ ایران اســت. او خود را ســرباز کوچک وطن می 
دانســت و هیچ لقب دیگری برای خود قائل نبود. شــهید ســلیمانی به دنبال 

شهادت بود.
وی ادامه داد: گله مندیم که در این شرایط این مطالب درباره شهید سلیمانی آن 

هم از طریق رسانه های دشمن منتشر می شود.
وی درباره میزان اختیارات رییس جمهور در کشــور، خاطرنشان کرد: روسای 
جمهور اواخر دولت خود می گویند اجازه کار نمی دهند که این ظلمی است به 
مردم کشور. رییس جمهور باید قانون اساسی را مطالعه کرده باشد و مسئولیت 
رییس جمهور را بشناسد. این که گفته می شود »نمی گذارند« دیگر برای مردم 
ما قابل قبول نیست. بعضی هم متاسفانه  از خط قرمز  نظام هم خارج می شوند.
این داوطلب انتخابات ریاست جمهوری درباره برخی اظهارات درباره انقلابی 
بودن و غیرانقلابی بودن مردم، تصریح کرد: من سربازی شهید سلیمانی را داشته 
ام و معتقدم همه مردم ایران انقلابی هســتند. شما آمار حضور مردم در مراسم 
تشییع سردار سلیمانی را مشاهده کنید. من مردم را خط کشی نمی کنم و تفکیکی 

برای انقلابی و غیرانقلابی بودن مردم قائل  نیستم.
وزیر نفت دولت احمدی نژاد در پاســخ به پرسشــی در خصوص  اظهارات 
امام خمینی)ره( درباره عدم دخالت نظامیان در مســایل سیاســی، گفت: امام 
خمینی)ره( می فرمایند که نیروهای مســلح در احزاب و دســته های سیاسی 
شرکت نکنند. حضور نظامیان در دسته بندی های سیاسی  هم ممنوع است اما 
حضور در انتخابات ممنوع نیســت زیرا ما نگاه حزبی نداریم و دنبال خدمت 

به کشور هستیم.
وی دربــاره نقــش خود در فروش نفت کشــور، گفت: مــن بخاطر روحیه 
خدمتگزاری به مردم در همه دولت ها مسئولیت داشته ام و الان هم همانطور 
که زنگنه وزیر نفت گفته است، در زمینه فروش نفت به دولت فعلی کمک کرده 
ام. الان  منابع مالی بلوکه شده ما در کره جنوبی وجود دارد که بعد امضای برجام 
باید این منابع آزاد می شد ولی هرگز نتوانستیم از این منابع استفاده کنیم زیرا  به 

ما اجازه ندادند از گردش دلار استفاده کنیم که این در برجام نبود.
قاسمی درباره ماجرای ترور خود اظهار کرد: در برنامه دستخط جواب داده ام 

و به آنجا رجوع کنید.
وی در پایان با اشاره به سابقه فعالیت خود در حوزه های زیرساختی از جمله 
ســاخت پالایشــگاه، بنادر و سد، گفت: ما تلاش کردیم باور به »می توانیم« را 

ایجاد کنیم. اکنون هم  کشور را باید به کارگاه بزرگ تولید کنیم

رستم قاسمی رسما اعلام کاندیداتوری کرد:

 اگر انتخاب شوم، فرمان مذاکره
 را بدست می گیرم 
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آیت الله جنتی:

          سرویس سیاسی-  دبیر شورای نگهبان گفت: بررسی و احراز صلاحیت داوطلبان 
انتخابات امر بسیار مهمی است که إن شاءالله با توجه به مر قانون این وظیفه را مثل گذشته 

با دقت هرچه بیشتر انجام خواهیم داد. 
 آیت الله احمد جنتی دبیر شورای نگهبان عصر روز گذشته در جلسه فوق العاده این شورا 
با تبریک به مناسبت ولادت امام حسن مجتبی )ع( گفت: ماه مبارک رمضان به نیمه های 
خود رسیده و باید با خواندن دعا و مناجات های وارده از فیوضات این ماه که ماه بخشش 

و مغفرت است، بهره کافی را ببریم.
وی همچنین با اشاره به گسترش فزاینده شیوع ویروس کرونا در کشور، گفت: باید ضمن 
دعا و درخواست از خداوند متعال برای نابودی این ویروس منحوس، با دقت بیشتری 
پروتکل های بهداشتی را رعایت کرده و مسئولین نیز با اتخاذ تدابیر لازم، به قطع شدن 

هرچه سریع تر این زنجیره این بیماری کمک کنند.
دبیر شورای نگهبان در ادامه به موضوع مهم انتخابات اشاره کرد و گفت: انتخابات در نظام 
اسلامی از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است و همه باید نسبت به انتخابات که سرنوشت 

کشور را می سازد، حساس باشند و برای برگزاری هرچه باشکوه تر آن، تلاش کنند.
وی با بیان اینکه انتخابات ریاست جمهوری از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است، افزود: 
هرچه به انتخابات نزدیک می شویم، فعالیت جریان های مختلف سیاسی در کشور جهت 
حضور در این عرصه مهم بیشتر می شود که بحمدالله شاهد افزایش این فعالیت ها هستیم.
آیت الله جنتی با تأکید بر اینکه بخش مهمی از فرایند برگزاری انتخابات که همان بررسی 
صلاحیت های داوطلبان و نظارت بر اجراست بر دوش شورای نگهبان است، تأکید کرد: 
بررسی و احراز صلاحیت داوطلبان انتخابات امر بسیار مهمی است که إن شاءالله با توجه 

به مر قانون این وظیفه را مثل گذشته با دقت هرچه بیشتر انجام خواهیم داد

صلاحیت  داوطلبان انتخابات
را با دقت بررسی می کنیم

عرف رییس ستاد انتخابات کشور: 

انتخابات ۲۸ خردادماه به طور قطع در موعد مقرر 
برگزار می شود

سرویس سیاسی - رییس ستاد انتخابات کشور گفت: 
دولت و وزارت کشور برنامه ای برای تعویق انتخابات 
ندارد و انتخابات طبق زمان بندی اعلام شده به طور قطع 

در ۲۸ خردادماه برگزار می شود. 
جمال عرف درباره برخی گمانه زنی ها مبنی بر به تعویق 
افتادن انتخابات ۲۸ خردادماه اظهار کرد: با توجه به روند 
قانونــی زمان بندی انتخابات که بر طبق قانون و با نظر 
مشترک ارکان اجرا و نظارت انتخابات، مورد توافق قرار 

گرفته اســت، کار انتخابات طبق برنامه پیش می رود و 
اخذ رأی در روز مقرر انجام می شود. در مقاطع مختلف 
دوران پس از انقلاب اســلامی هم تحت هیچ شرایطی 
انتخابات به تعویق نیفتاده اســت و در این مرحله نیز، 
قطعــا انتخابات به تعویق نمی افتد و در ۲۸ خرداد ماه 

برگزار می شود.
وی در ادامــه در خصوص طرح برخی اظهارات، ناظر 
بر تعویق انتخابات از سوی عناصر سیاسی و رسانه ای 

گفت: این موارد، گمانه زنی شــخصی است و دولت 
و وزارت کشــور هیچ برنامه ای برای تعویق انتخابات 

ندارد و ما این را به صراحت اعلام می کنیم.  
رییس ســتاد انتخابات با اشــاره به تشــدید بیماری 
ویروس کرونا و لزوم رعایت پروتکل های بهداشــتی 
برای برگزاری انتخابات تصریح کرد: تاکید مستمر وزیر 
کشــور، اجرای دقیق پروتکل های بهداشتی مرتبط با 
انتخابات اســت که از قبل تنظیم شــده است و باید  با 
دقت اجرایی شود. ما هم برای سناریوهای مختلف آماده 
هســتیم. البته امیدواریم با فروکش کردن موج چهارم 
بیمــاری در هفته های پیــش رو و جلوگیری از ورود 
ویروس کرونای هندی به کشــور، با موج جدیدی در 

خرداد ماه مواجه نشویم.  
عرف با بیان این که قانون اساسی به برگزاری انتخابات 
ریاســت جمهوری در یک روز توجــه دارد، گفت: 
بنابراین انتخابات در یک روز برگزار می شود اما همه 
پروتکل های بهداشتی هم برای مردم و هم برای عوامل 
اجرایی با دقت اجرایی می شود. حدود ۷۰ هزار شعب 
اخــذ رای در محیط های امنی حتی المقدور در فضای 
باز یا دارای ســقف بلند و تهویه مناسب در نظر گرفته 
می شود و البته برای اینکه عوامل اجرایی هم در معرض 

ابتلا قرار نگیرند، مراقبت های لازم را انجام می دهیم.

درباره کاندیداتوری رییسی »فعلا« اتفاق جدیدی رخ 
نداده است ، بابک زنجانی از کشور خارج نشده است

ســرویس سیاسی -  سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به 
این سوال که آیا نظر آقای رییسی برای کاندیداتوری در 
انتخابات ریاســت جمهوری تغییر نکرده و ایشان قصد 
شــرکت در انتخابات را ندارند؟ گفت: قبلا اعلام شده و 
همان پاســخ قبلی است و فعلا اتفاق جدیدی رخ نداده 

است. 
غلامحسین اسماعیلی در نشست خبری روز  

درباره عملکرد قوه قضاییه در بحث زمین خواری گفت: 
بیش از ۱۸ هزار هکتار از اراضی ملی و منابع طبیعی مانند 
اراضی هفت سنگان قزوین و تپه سرخه لواسان و اراضی 
فشــم و اراضی کلاک و شهرک صنعتی قم و بخشی از 
اراضی قزوین  و... به بیت المال بازگشــت و مشخص 
است که قوه قضاییه در مبارزه با زمین خواری تنها هدفش 

تشکیل پرونده نبوده بلکه خروجی خوبی داشته است.
ســخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی دربا ه طرح 
دوبــاره زندگی گفت: این طرح کار  مشــترک با کمک 
ســازمان زندان ها و صدا و سیما و گروه های خیرین و 
مردمی اســت و هم به آزادی و هم به اشــتغال زندانیان 
کمک می کند. در ایام نوروز انجام شــد و در ماه رمضان 
تداوم یافت. تا امروز بالغ بر ۱۵ میلیارد تومان جهت آزادی 
زندانیان اختصاص داده شد و بیش از ۴۰ هزار پیام مردمی 
اعلام کمک و حمایت از مردم  داشتیم. ۳۰ درصد از این 
پیام ها در حوزه اشتغال و کارآفرینی بوده است. ۲۴ درصد 
این پیام ها در حوزه بهداشت زندانیان و ۱۸ درصد از آن 
در حوزه حرفه آموزی و ۱۵ درصد آن کمک به معیشت 
خانواده زندانیان و ۵ درصد در ارایه خدمات به زندانیان 

بوده است.
وی در پاسخ به سوالی درباره  وضعیت زندانیان و اقدامات 
مقابله با کرونا در زندان ها گفت: ســلامت شهروندان و 
زندانیان باید مورد توجه قرار گیرد و ســازمان زندان ها 
اقدامــات موثری انجام داده اســت. البتــه کمک ها و 

حمایت های وزارت بهداشــت در این حوزه موثر بوده 
است. تمامی زندانیان ورودی به زندان در بدو ورود مورد 
تست قرار می گیرند و اگر تستشان مثبت باشد به قرنطینه 
و اگر شــرایط آزادی آنها فراهم باشد سعی می شود آزاد 
شــوند. در درون زندان های ما این ویروس شیوع نیافته 
اســت. در این زمینه  دادرســی های الکترونیکی را دایر 
کردیم . اخیرا هم به برخی از زندانیان مرخصی داده شد. 
مرخصی ۲۰ روزه برای زندانیان در نظر گرفته شد و بیش 
از ۴۰ هزار نفر از زندانیان از اعطای مرخصی جدید بهره 
مند شدند.  ما مدعی هستیم در بین تمامی زندان های دنیا 
موفق ترین عملکرد را در زندان ها در حوزه مقابله با کرونا 

در دوره عفو و مرخصی و ... داشتیم.
اسماعیلی در پاسخ به سوالی  مبنی براینکه آیا نظر آقای 
رییسی برای کاندیداتوری در انتخابات ریاست جمهوری 
تغییر نکرده و ایشان قصد شرکت در انتخابات را ندارند؟ 
گفت: قبلا اعلام شــده و همان پاسخ قبلی است و فعلا 

اتفاق جدیدی رخ نداده است.
ســخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره ادعای 
تعدادی از نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری در زمینه 
خروج بابک زنجانی از کشور گفت: ادعای مطرح شده 
صحت ندارد. تعجب می کنیم از کسانی که خود آگاه و 
سیاســتمدار و مدعی رسیدن به مقامات عالی هستند بر 
اســاس شنیده غیرواقعی اخبار کذب را مطرح می کنند. 

خروج از کشور نامبرده صحت ندارد.
وی درباره آخرین وضعیت بازگشت اموال بابک زنجانی 
به کشور گفت: بخشی از اموال ودارایی او به وزارت نفت 
ارســال شده و تیم قوی تلاش می کند تا  تعیین تکلیف 
اموال او را در خارج از کشور  انجام دهند و شرایط عمومی 
حاکم بر کشــورها در حوزه کرونا و برخی محدوریت 
های دیگر باعث طولانی شــدن این فرایند شده است  و  
انتخاب تیم منتخب برای شناسایی اموال نامبرده همچنان 

ادامه دارد.
سخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی درباره تردد 
برخی از  بیماران کرونایی در کشور و نقض دستورالعمل 
قرنطینه آنها و آیــا مجازاتی برای آنها در نظر گرفته می 
شــود گفت: برخورد با متخلفین قطعی است و حمایت 
ما از مصوبات ســتاد مقابله با کرونا جدی اســت و نوع 
برخورد متفاوت اســت. حتما اجرا می شود. نمونه ای 
از تخلفات مرجع رسیدگی کننده اش قوه قضاییه است 
و تمامی مواردی که رسیدگی به آن در دادگستری است 
توســط دادگستری رسیدگی می شود و هیچ تفاوتی در 
برخورد با متخلفان نداریم که  در مجموعه مدیران باشد  

یا غیرمدیران.
ســخنگوی قوه قضاییه درباره آخرین وضعیت  پرونده 
هواپیمای اوکراینی گفت: با صدور کیفرخواســت این 
پرونده به دادگاه ارســال شــده اســت و در مسیر انجام 
تحقیقات دادسرای نظامی با بکارگیری تیم های تخصصی 
در حوزه های مختلف و با بهره گیری از کارشناسان ذی 
ربط و با استفاده از جعبه سیاه هواپیما که خوانش آن انجام 
شد، دقیق ترین و فنی ترین بررسی ها انجام شده است و 
در قالب قرار نهایی و صدور کیفرخواست به دادگاه ارسال 
شده است. بخش قابل توجهی از این ادله و مستندات در 
اختیار کشورهای ذینفع و اوکراین قرار گرفته است.  نحوه 
بررسی های دقیق قضایی مورد تایید کشورهای دیگر که 

در جریان این پرونده بودند قرار گرفته است.
اسماعیلی درباره علنی و یا غیرعلنی برگزار شدن دادگاه 
پرونده هواپیمای اوکراینی گفت: این موضوع در اختیار 
رئیس دادگاه است، لکن تا کنون تصمیمی از جانب رئیس 

دادگاه اعلام نشده است.
 وی تاکید کرد: بررسی ها در این زمینه نشان از غیرعمدی 
بودن این حادثه دارد و ادعاها در خصوص عمدی بودن 

آن صحت ندارد.
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی درباره رسیدگی 
مجدد به واگذاری اراضی از ناحیه بنیاد مســتضعفان به 
برخــی افراد گفت: واگذاری اراضــی که از ناحیه بنیاد 
مســتضعفان به برخی افراد در اســتان البرز انجام شــد 
موضوعی قدیمی است و قوه قضاییه حساسیت لازم را 
دارد  و این پرونده با دســتور رئیس قوه قضاییه مجددا 
رســیدگی خواهد شد.  با پیگیری های قضایی در استان 

البرز تغییر کاربری این اراضی انجام نخواهد شد.
اســماعیلی در پاسخ به ســوالی درباره قانون تبلیغات 
انتخابات گفت: داوطلبان انتخابات و هواداران آنها بدانند 
کسانی که از قانون تبلیغات انتخاباتی تخطی می کنند با 
رای منفــی مردم مواجه خواهند بود.  این اقدامات بویژه 
در حوزه فضای مجازی به قوه قضاییه منعکس می شود 
و  آنچه وصف مجرمانه داشــته باشد رسیدگی قضایی 

خواهد شد.

در نشست روسای هیات های سه کشور در وین؛

          سرویس سیاسی- در آستانه از سرگیری نشست های کمیسیون مشترک برجام 
در وینروز گذشته نشست سه جانبه هماهنگی میان روسای هیات های ایران، روسیه و 

چین در محل  نمایندگی دائم کشورمان در وین برگزار شد. 
، در این نشست، طرف ها ضمن مروری بر آخرین وضعیت گفتگوها در خصوص 
بازگشت احتمالی آمریکا به برجام و لغو تحریم های این کشور علیه ایران، خواستار 
لغو یکجای تحریم های آمریکا به عنوان یک شرط ضروری برای بازگشت این کشور 

به برجام شدند.
روسای هیات های جمهوری اسلامی ایران، روسیه و چین اشتراک نظر کامل سه هیات 
و ضرورت تداوم رایزنی و هماهنگی جدی به صورتی منظم و مستمر میان سه کشور 

در این مذاکرات را مورد تأکید قرار دادند

ایران، روسیه و چین خواستار لغو یکجای 
تحریم های آمریکا علیه ایران شدند

سخنگوی کاخ سفید: 

          سرویس سیاسی- سخنگوی کاخ سفید گفت که دولت آمریکا در جریان سفر 
تعدادی از مقامات امنیتی صهیونیستی به واشنگتن، آنها را در جریان مذاکرات وین 

قرار خواهد داد. 
، جن ساکی، سخنگوی کاخ سفید در نشست خبری هفتگی خود در پاسخ به سوالی 
مبنی بر اینکه آیا مقامات دولت در دیدارهای پیش رو با مقامات صهیونیستی درباره 

تلاش ها برای بازگرداندن توافق هسته ای صحبت می کنند، قاطعانه جواب داد: بله.
بنابر گزارش وب سایت کاخ سفید، جن ساکی در این باره گفت: به طور قطع آنها را در 
جریان می گذاریم. من اطمینان دارم که این بخشی از گفت وگوها در جریان این سفر 
خواهد بود. ما به طور مرتب به اسرائیل درباره وضعیت مذاکرات اطلاع رسانی می کنیم. 
، یک هیئت بلندپایه اطلاعاتی اسرائیل ، شامل یوسی کوهن رئیس سازمان موساد وارد 
واشنگتن شده است تا درباره برجام با مقام های بلندپایه اطلاعاتی و امنیتی آمریکایی 

گفت وگو کنند.
سخنگوی کاخ سفید پیش از این نیز تائید کرده بود که واشنگتن صهیونیست ها در 
جریــان مذاکرات ویــن برای احیای برجام قرار می دهد اما ادعا کرده بود که دیدگاه 

اسرائیل تاثیری بر موضع آنها برای بازگشت به توافق هسته ای ندارد.

اسرائیل را در جریان مذاکرات وین 
قرار می دهیم

سخنگوی پنتاگون: 

          سرویس سیاسی-  سخنگوی وزارت دفاع آمریکا با بیان ادعاهایی درباره نقش 
ایران در منطقه، گفت که آمریکا از منافع ملی خود در منطقه در برابر آنچه تهدیدهای 

ایران عنوان شده، دفاع خواهد کرد. 
جان کربی، سخنگوی این وزارت خانه در یک کنفرانس خبری در پاسخ به پرسشی 
درباره تنش میان رژیم صهیونیستی و ایران گفت: وارد جزئیات نمی شوم و در مورد 
این که نیروهای نظامی دیگر کشورها در حال انجام دادن چه برنامه یا نوعی از عملیات 
هستند نظری نمی دهم ولی سیاست ما در منطقه این است که منافع ملی مان در امان 

باشد و  از آن دفاع شود.
جان کربی با بیان ادعایی درباره نقش ایران در منطقه افزود: این شامل تهدیدهایی 
است که از سوی ایران در منطقه به طور مستمر ایجاد می شود، چه در حوزه مرزهای 
آبی باشــد یا حمایت از گروه های تروریســتی و یا ادامه پیشرفت برنامه موشکی 
بالیستیک  آنها، این ها حوزه تمرکز ما و حوزه تمرکز وزیر دفاع است و این که اطمینان 

پیدا کنیم ما منافع ملی خود در منطقه را حفاظت کنیم

از منافع ملی آمریکا در برابر 
تهدیدهای ایران دفاع می کنیم

ظریف با امیر قطر دیدار کرد
ســرویس سیاســی -  وزیر امور خارجه جمهوری 
اســلامی ایران که در دوحه به ســر می برد با امیر قطر 

دیدار و گفت و گو کرد. 
، محمدجواد ظریف در دیدار با شیخ تمیم بن حمد آل 
ثانی ضمن تشریح آخرین تحولات روابط ایران و قطر 
در حوزه های مختلف سیاســی و اقتصادی، زمینه ها و 
ظرفیت های موجود برای گسترش مناسبات دو کشور 

را مثبت ارزیابی کرد.
ظریف در این دیدار دیدگاه منطقه ای جمهوری اسلامی 
ایران در زمینه توســعه تعاملات با کشورهای منطقه و 
همچنین آخرین تحولات گفت و گوهای جمهوری 

اسلامی ایران و کشورهای ۱+۴ را نیز تشریح کرد.
بــن حمد آل ثانی امیر قطر نیز در این دیدار با تاکید بر 
اهمیت روابط و همچنین همکاری های دو کشــور در 
منطقه، علاقمندی قطر را برای گسترش این همکاری ها 

خاطر نشان کرد.
ظریــف که در راس هیئتی برای دیدار و گفت و گو با 
مقامات قطری به دوحه سفر کرده است،  هم چنین  با 

شیخ محمد بن عبدالرحمن آل ثانی وزیر امور خارجه 
این کشور نیز دیدار و گفت و گو کرد.


